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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Od grudnia 2010 roku czêœæ kierowców subregionu rybnickiego mo¿e korzystaæ z nowego odcinka

autostrady Be³k – Œwierklany pomiêdzy Be³kiem a ¯orami. Pomimo wczeœniejszych pozytywnych syg-
na³ów nie otwarto odcinka z ¯or do Œwierklan. Czy rzeczywist¹ i jedyn¹ przyczyn¹ tego stanu jest brak
oznakowania jezdni? Z tego, co widaæ, autostrada jest wybudowana. Drogowcy t³umacz¹ opóŸnienie
warunkami atmosferycznymi niesprzyjaj¹cymi oznakowaniu autostrady, takie warunki nie przeszka-
dza³y jednak w oznakowaniu odcinka ¯ory – Be³k. Nieprzekazanie w terminie ca³ego odcinka powoduje,
¿e du¿a liczba mieszkañców po³udniowej czêœci subregionu rybnickiego ma ci¹gle problem z dogodnym
dojazdem np. do pracy, a dla obywateli mieszkaj¹cych przy wêŸle Rowieñ (¯ory) oraz przy drogach roz-
prowadzaj¹cych ruch od strony Katowic na po³udnie subregionu stanowi niepotrzebne nara¿enie na
uci¹¿liwoœci wynikaj¹ce ze zwiêkszonego natê¿enia ruchu.

Byæ mo¿e doraŸnym rozwi¹zaniem opisanego problemu by³oby, w przypadku skorzystania ze sprzy-
jaj¹cych warunków atmosferycznych obecnej zimy i po skumulowaniu si³ i œrodków, oznakowanie i od-
danie do ruchu jednego pasa autostrady na odcinku ¯ory – Œwierklany.

Liczê na pozytywne rozwi¹zanie opisanego problemu.

Serdecznie pozdrawiam
Tadeusz Gruszka




